



ISSN 1005-9369
CN 23-1391/S

东北农业大学学报

JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

第49卷 第12期
Vol.49 No.12

2018.12

ISSN 1005-9369



万方数据

东北农业大学学报

第四十九卷

第十二期

二〇一八

东北农业大学学报

月刊 1957年创刊

第49卷 第12期 总286期 2018年12月

目次

研究报告

亚洲玉米螟哈尔滨种群滞育研究

……………于洪春, 赵薇, 侯月敏, 宋显东, 王春荣, 裴海英, 王振, 庄宝龙, 孙苓芙 (1)

南瓜白粉病病原菌及种质资源抗性鉴定……………屈淑平, 綦聪, 王云莉, 姜宇, 徐文龙, 崔崇士 (9)

低温和短光周期对笃斯越橘叶绿素荧光特性和光合作用相关蛋白的影响……………乌凤章 (18)

锰胁迫对不同基因型玉米幼苗抗氧化酶活性及丙二醛含量的影响

……………张迪, 吕思琪, 张婉婷, 姜佰文 (27)

生物炭对三氯乙烯吸附特性及机理研究……………孟庆娟, 刘莹, 李鹏飞, 梁世超, 张颖 (36)

根瘤菌共生对紫花苜蓿耐碱能力的影响

……………才华, 王硕, 董理, 孙娜, 宋婷婷, 杨圣秋, 许慧慧 (44)

土鳖虫抗兔高胆固醇血症模型内参基因的评估及应用

……………张震, 姜恩泽, 宁方勇, 杜智恒, 白秀娟 (52)

不同替代模型在地下水污染源释放历史反演中适用性研究

……………邢贞相, 曲睿卓, 赵莹, 纪毅, 张涵 (59)

蓖麻茎秆弯曲力学特性试验及仿真分析……………侯俊铭, 白晶波, 杨勇, 姚恩超 (69)

微波泡沫干燥树莓果浆活性成分降解过程模拟……………孙宇, 朱勇, 秦庆雨, 郑先哲, 王文君 (79)

研究进展

吡咯喹啉醌生物功能及在动物生产中的应用……………单安山, 何诗琪, 张博儒, 武迎红, 杨占一 (90)

《东北农业大学学报》2018年总目次

卷终

[期刊基本参数]: CN23-1391/S *1957*m*A4*96*zh*P* ¥ 20.00*1 000*11*2018-12

DONGBEI NONGYE DAXUE XUEBAO
JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 49 No. 12 (Cumulated No. 286) December 2018

CONTENTS

Research Report

- Study on diapause of *Ostrinia furnacalis* Guenée population in Harbin YU Hongchun, et al. (1)
- Identification of resistance to pathogens and germplasm resources of pumpkin
powdery mildew QU Shuping, et al. (9)
- Effect of low temperature and short photoperiod on photosynthetic related proteins and
chlorophyll fluorescence characteristics of *Vaccinium uliginosum* L. WU Fengzhang (18)
- Effect of manganese stresses on antioxidant enzyme activities and malondialdehyde
contents in different maize genotypes ZHANG Di, et al. (27)
- Study on adsorption characteristics and mechanism of biochar on trichloroethylene
..... MENG Qingjuan, et al. (36)
- Effect of rhizobium symbiosis on the alkali resistanc of alfalfa CAI Hua, et al. (44)
- Evaluation and application of reference genes in rabbit model of anti-
hypercholesterolaemia with *Eupolyphaga steleophaga* ZHANG Zhen, et al. (52)
- Applicability study of different surrogate models in retrieving release history of
groundwater contaminant sources XING Zhenxiang, et al. (59)
- Study and simulation analysis on curling mechanical properties of castor stem HOU Junming, et al. (69)
- Simulation of degradation process of raspberry active content subjected to microwave
assisted foam drying conditions SUN Yu, et al. (79)

Research Advance

- Biological function of pyrroloquinoline quinone and its application in animal production
.....SHAN Anshan, et al. (90)
- Total Contents of Journal of Northeast Agricultural University (No. 1-12, 2018)

The end

[Serial parameters]: CN23-1391/S *1957*m*A4*96*zh*P* ¥ 20.00*1 000*11*2018-12